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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjedniku

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru unutra§njih poslova

gdinu Danilu Saranovicu, postavljam sljedece

POSLANICKO PITANJE

izmedu predsjednice SkupStine Prijestonice, gradona^elnika19.02.2025. godine,

Prijestonice Cetinje, predstavnika odborniCkih klubova, nezavisnih odbornika sa jedne

strane i v.d. direktora Uprave policije gospodinom Lazarom Scepanovicem i na^elnikom
OB Cetinje sa druge strane, odr^an je sastanak na temu tragicnog dogadaja koji je zadesio

Prijestonicu 01.01.2025. godine.

Kao odbornik u lokalnom parlamentu, sam tom prilikom dobio obecanje od gdina

Scepanovica da cu dobiti odgovore na pitanja koja sam, podsecam, po dogovoru

navedenog sastanka, uputio 22.02.2025. godine, jer za ista nije prostora na istom.

Uvazavajuci finjenicu da nikakav odgovor od v.d. direktora Uprave Policije nijesam

dobio, pitam Vas, da li cu i kada dobiti odgovore koji su od opsteg interesa?

sa

Pitanja galjem kao prilog poslanic^kom pitanju u nadi da ce ista biti ovaj put odgovorno
tretirana.

Obrazlozenje pitanja cu dati na sjednici.

Odgovor traiim i u pisanoj formi.

POSLANIK

kar



VD DIREKTOR UPRAVE POLICIJE

n/r gdina Lazara Scepanovica

PREDMET: Pitanja u odnosu na tragigne dogadaje koii su zadesili Prijestonicu Crne

Gore, Cetinio

U odnosu na sastanak odrian 19.02.2025. godine, izmedu predstavnika odborni^kih

klubova, nezavisnih odbornika, Predsednice Skup SkupStine Prijestonice i drugih

VD direktora Uprave policije gdinom Lazarompredstavnika i Gradonac^elnika sa
Scepanovicem i nafelnikom OB Cetinje, po dogovoru Vam gdine Scepanovicu,

postavljam kao gradanin Cetinja, kao roditelj, kao odbornik u lokalnom i poslanik u

drzavnom parlamentu, sljedeca pitanja:

1. Da li su slu^benici OB Cetinje i ostali pripadnici jedinica Uprave policije, u

periodu od 12.8.2022. godine do 1.1.2025. progli kroz vje^be pucanja, obuke bilo

koje vrste za postupanje u kriznim situacijama?
2. Da li je safinjen Protokol za postupanje u kriznim situacijama?

3. Da li je OB Cetinje kadrovski i u neorofenom trajanju dobilo pojafanje (potrebna

informacija sa preciznim datumima anga^ovanja istih)?
4. Kakva je starosna struktura pripadnika OB Cetinje sa aspekta broja pripadnika

OB Cetinje koji u naredne dve godine ispunjavaju uslove za penziju?

5. Da li je dodatno angazovanih 7 policajaca proSlo bilo koju obuku osim zavrSene

Policijske akademije (cijeneci okolnosti da se do kvalitetnog kadra /napr. ranga

inspektora/ je potreban period od minimum 7 godina)
6. Da li je OB Cetinje pojacano iskusnim kadrovima u vidu kriminalnih inspektora i

da li su sve pozicije u odjeljenju/sektoru kriminalistike popunjene?

7. Prema informacijama sa kojima raspolazemo i ogradujemo se u odnosu potpune

preciznosti broja, a to je da je 60-tak policajaca anga^ovano - ko vr§i procjenu i na

eega kada ce se taj broj pripadnika UP smanjivati ili ce rasti kada

govorimo o Prijestonici?
8. Kada su u pitanju pripadnici Specijalne, Posebne i Interventne jedinice - da li su

na dnevnom nivou anga^ovani, da li pokrivaju svaku smjenu i koliko ih je u

osnovu

smjeni?

9. Da li je saCinjen IzvjeStaj o postupanju policije 1. januara i ako nije - zaSto? Isti
Medovini sa^injen je nekoliko dana nakonizvjestaj kada se dogodio masakr



tragedije, a komisija MUP-a je svo] izvje^taj sacinila dvije sedmice nakon zlo^ina,

tacnije - 26.8.2022.godine.

10. Od oko 150 bezbjednosno interesantnih lica koliko ih je registrovano na Cetinju -

koliko njih je na slobodi, koliko na izdrzavanju kazne, koliko u kucnom pritvoru,

koliko u bekstvu?

11. Da li pozivanjem na izvegtaj SOCTA galjete poruku - ako zelite da se informiSete

o bezbjednosnoj situaciji u Crnoj Gori - ^itajte izvje§taje SOCTA?

12. Kazete da se masovna ubistva ne mogu predvidjeti i da treba raditi meduresorno

- tafno. Sto je tac^no Uprava policije i MUP uradilo da unaprijedi sistem i

postupanje u ovakvim situacijama?

13. Zagto nijeste postupali po izjavi ranjenog Aleksandra Drecuna koji je dao izjavu

pred VDT da je policajac ispred manastira odbio da reaguje uz tvrdnju da je tu

da c?uva manastir 12.8.2022. god?

14. Ko je vodio akciju policije 12.8.2022.?

15. Za§to nije sankcionisana ekipa Interventne jedinice iz Berana koja je tih dana bila

na ispomoc na Cetinju i niko od njenih pripadnika se nije javljao na telefon, a bili

su smjeSteni na Obzovici dok je Vuk Borilovic vrSio masovna ubistva? (IzvjeStaj o

postupanju policije 12.8.2022.)
16. ZaSto nije pokrenut disciplinski postupak protiv pripadnika policije koji

propustili Gorana DuriSica da prode Medovinom, da bi smirio Borilovica, iako

nije bila prisutna PTJ koja ima obucene pregovara^e i nisu

zastitnu opremu?

17. Koji je stepen povreda i navedite tacno koje su povrede bile ranjenog policajca

LjubiSe Maksimovica 12.8.2022?

18. Koliko je bilo operativnih policijskih slu^benika na Cetinju 01.01.2025. u vrijeme

izvrSenja masovnog zlo^ina i da li je kljucan razlog §to skoro 6 sati policija nije

uspjela da li§i slobode izvrSioca ubistva nedovoljan broj operativnih policijskih
slu^benika?

19. Ko je dao naredbu da 1.1.2025. godine na mjesto zlodna i potrage izade

Komunalna policija koja nema ni potrebnu zaStitu ni obuku uz apsolutno

uvaiavanje i zahvalnost za spremnost da pomognu i ko bi snosio odgovornost

da se nekom od njih ne§to dogodilo?

20. Da li cete razmatrati razrjeSenja nadelnika za region Centar Gorana Jokica i

komandira PTJ Milo^a Rakonjca, jer su tokom njihovog komandovanja u dvije

krizne situacije ubijene 23 osobe, a 9 ranjeno? (Izmedu ostalog, u samom

izvjeStaju o postupanju policije navedeno da je tek 6 minuta nakon Sto je Jokic

obavijestio Rakonjca o deSavanjima u Medovini - on izdao naredenje da se PT]

pokrene).

21. U OB Cetinje postoje dvije pritvorske jedinice tj. samo dva privedena lica mogu

da borave u zgradi OB Cetinje - da li imate u planu da se Sire kapaciteti?

su

mu makar dali



22. Da li ste upoznati sa informacijom da ministar unutrasnjih poslova nije
Markov i Masanov zakon"obavijestio Predsjednika Vlade o inicijativi za

(premijer Spajic je to rekao i trazio svu dokumentaciju na sastanku sa

inicijatorkom) i da li imate saznanja zasto nije odgovarao na mejlove i dopise

inicijatorke Maje Ljiljanic Popovic?
23. Da li ste upoznati sa informacijom da je Ministar Saranovic krajem oktobra

obecao gefu delegacije EK da ce MaSanov i Markov zakon biti ubrzo donijet i

zaSto se kasnilo sa tim?

24. Zasto je razrjeSenjem Radovana Popovica prestao rad Radne grupe?

25. Ko je pozvao Hitnu pomoc koja je doSla ispred kafane Velestovo prije policije i

kako je moguce da je njima dobro objaSnjeno de se desio prvi zlo^in u masakru
01.01.2025.?

saopgtenju u 18:09, 19:23, pa potom i premijer26. Za§to je Uprava policije
Dnevniku 2 RTCG , tvrdili da se prvi zloein desio u kafani u selu Bajice ako su

17:30 utvrdili da se u kafani u Bajicama zlocin nije dogodio?

27. Kada ste tacno, u koliko Casova, dobili prvo obavje^tenje o pucnjavi na Cetinju

vec u

01.01.2025.?

28. Koliko puta je Policija obavijeStena o dogadaju i kada ste tac^no, u koliko Basova,

obavijestili tu^ioca i Sto su nalozi tuzioca?
29. Da li je izvr§eno vje^taCenje telefona izvrSioca zlo^ina?

30. Kada ste iza§li na lice mjesta i kakvo je bilo zatec^eno stanje?

31. Da li je policija pratila voziia hitne pomoci tokom transporta ranjenih do bolnice?

32. Da li su izlazi iz grada bill blokirani (od kada do kada)?

33. Koliko policajaca se nalazi na Cetinju u danima nakon masakra i da li euvaju

neke odredene lokacije/lica? Ukoliko fuvaju ko su lica odnosno koje su to

lokacije?

Broj pitanja simbolizuje i broj odbornika Cetinjskog parlamenta. Cijenim da

predmetna pitanja vazna jer u kontaktu sa sugradanima i njihovim interesovanjem

koncipirana.

Zahtijevam postupanje Unutra^nje kontrole i Savjeta za kontrolu rada policije kao da

gradanima omoguci uvid u njihove izvjeStaje, nakon gto isti budu objavljeni.

U uvjerenju da cete na predmetna pitanja u razumnom roku, a sada vec nakon 50 dana

od tragedije, dati odgovore.

su

su

se

S po§tovanjem,

Cetinje, 21.02.2025.
'skar


